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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 39 

от 28.03.2014 г. 
 

 

 

Днес, 28.03.2014 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински 

съвет се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

На заседанието присъстваха: 9 общински съветници: Златка Питакова, 

Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Селятин Исмаилов, Нели 

Маринова, Петър Иванов, Тюркян Мехмед и Янка Господинова. 

Отсъстващи: Живка Великова и Радка Желева. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Стефка Жекова – секретар на общината, Павлина 

Друмева – Директор на Дирекция ОА, Иван Енчев – Директор на Дирекция СА, 

кметове на кметства и кметски наместничества от общината, Радка Илиева – ст. 

специалист „Култура, младежки дейности, спорт”, Йордан Костадинов – ст. 

специалист „Транспортно обслужване, домакин”. 

Гости: Анелия Николова – Началник отдел „Социална закрила” гр. Алфатар. 

Секретари на читалища: Ганка Пенчева - НЧ„Йордан Йовков-1894г. “гр. 

Алфатар, Иван Иванов - НЧ„Ведрина-1948 г.“ гр. Алфатар, Тодорка Накева - 

НЧ„Успех-1942 г.“ с. Цар Асен, Нериман Ахмед - НЧ„Н. Й. Вапцаров-1947 г.“ с. 

Чуковец. 

Председатели на читалища: Бюрхан Акиф - НЧ„Н. Й. Вапцаров-1947 г.“ с. 

Чуковец, Енчо Янков - НЧ„Успех-1942 г.“ с. Цар Асен, Иван Захариев - 

НЧ„Пробуда-1910 г.“ с. Алеково и Ана Йосифова - НЧ„Светлина-2005 г.“ с. 

Бистра. 
 

Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова, приветства всички 

присъстващи: Уважаеми колеги, уважаема г-жо Узунска, уважаеми специалисти 

от общинска администрация, уважаеми кметове на кметства и кметски 

наместници от общината, уважаеми гости, добре дошли на днешното тридесет и 

девето заседание на ОбС Алфатар. 

По правилник Председателят на ОбС - г-жа Златка Питакова направи 

проверка на кворума (отсъстват Живка Великова и Радка Желева). На основание 

чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно /присъстват повече от половината 

от общия брой на съветниците/ и ОбС може да взема законни решения. Откривам 

днешното заседание. 

Колеги с покана № 04 от 18.03.2014 г., получихте проекта на дневния ред и 

материалите за днешното заседание. Проекта на дневния ред беше обсъден на 

заседанията на ПК. 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви: 
 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
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1. Докладна записка относно „Доклади на читалищата на територията на 

Община Алфатар съгласно чл. 26„а” т. 4 от Закона за народните читалища” 

(НЧ”Й. ЙОВКОВ – 1894 г.” гр. Алфатар, НЧ”ВЕДРИНА – 1948 г.” гр. Алфатар, 

НЧ”ПРОБУДА – 1910г.” с. Алеково, НЧ”СВЕТЛИНА – 2005 г.” с. Бистра, 

НЧ”РАЗВИТИЕ - 1942 г.” с. Кутловица, НЧ”Г. С. РАКОВСКИ – 1941 г.” с. В. 

Левски, НЧ”УСПЕХ – 1942 г.” с. Цар Асен, НЧ”Н. Й. ВАПЦАРОВ – 1947 г.” с. 

Чуковец. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно „Приемане на Общинска програма за закрила на 

детето в Община Алфатар за 2014 година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно „Приемане на отчет за изпълнението на 

Програма за опазване на околната среда в Община Алфатар през 2013 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „ Касово изпълнение на бюджета при Община 

Алфатар, област Силистра за 2013 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Бюджетна прогноза за местните  

дейности на Община Алфатар за периода 2015-2017 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно „Утвърждаване размера на трудовите 

възнаграждения на кметовете в Община Алфатар”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно „ Годишен доклад за наблюдение на 

изпълнението на общинския план за развитие на Община Алфатар за периода 

2007-2013 г. през 2013 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно „Приемане на Отчет за състоянието на 

общинската собственост и за резултатите от нейното управление за 2013 година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Докладна записка относно „Утвърждаване на жилищните имоти частна 

общинска собственост по предназначение”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно „ Приемане на отчет за изпълнение на плана за 

енергийна ефективност на Община Алфатар за периода 2013-2016 г. за 2013 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно „отчет за изпълнение на Програма за 

овладяване на популацията на безстопанствените кучета в община Алфатар за 

периода 2013 – 2015 година през 2013 г. във връзка с чл. 14, ал. 4 от Наредба за 

притежаване, регистриране и отглеждане на кучета на територията на Община  

Алфатар”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

12. Докладна записка относно „Предоставяне за безвъзмездно управление на 

юридически лица на бюджетна издръжка, част от имот публична общинска 

собственост за осъществяване на читалищна дейност” – с. Чуковец. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

13. Докладна записка относно „Предоставяне за безвъзмездно управление на 
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юридически лица на бюджетна издръжка, част от имот публична общинска 

собственост за осъществяване на читалищна дейност” – с. В. Левски. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

14. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

Колеги, г-жа Живка Великова вече е тук и ще се включи в заседанието. 

Имате думата относно проекта на дневния ред? Непостъпиха предложения. 

Който е съгласен с така предложения проект за дневен ред на днешното 

заседание, моля да гласува? 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева отсъства 

Тюркян Мехмед за   

 

РЕШЕНИЕ № 327 
 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕМА СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно „Доклади на читалищата на територията на 

Община Алфатар съгласно чл. 26„а” т. 4 от Закона за народните читалища” 

(НЧ”Й. ЙОВКОВ – 1894 г.” гр. Алфатар, НЧ”ВЕДРИНА – 1948 г.” гр. Алфатар, 

НЧ”ПРОБУДА – 1910г.” с. Алеково, НЧ”СВЕТЛИНА – 2005 г.” с. Бистра, 

НЧ”РАЗВИТИЕ - 1942 г.” с. Кутловица, НЧ”Г. С. РАКОВСКИ – 1941 г.” с. В. 

Левски, НЧ”УСПЕХ – 1942 г.” с. Цар Асен, НЧ”Н. Й. ВАПЦАРОВ – 1947 г.” с. 

Чуковец. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно „Приемане на Общинска програма за закрила на 

детето в Община Алфатар за 2014 година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно „Приемане на отчет за изпълнението на 

Програма за опазване на околната среда в Община Алфатар през 2013 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „ Касово изпълнение на бюджета при Община 

Алфатар, област Силистра за 2013 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Бюджетна прогноза за местните 

дейности на Община Алфатар за периода 2015-2017 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно „Утвърждаване размера на трудовите 

възнаграждения на кметовете в Община Алфатар”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно „ Годишен доклад за наблюдение на 

изпълнението на общинския план за развитие на Община Алфатар за периода 

2007-2013 г. през 2013 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно „Приемане на Отчет за състоянието на 
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общинската собственост и за резултатите от нейното управление за 2013 година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Докладна записка относно „Утвърждаване на жилищните имоти частна 

общинска собственост по предназначение”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно „ Приемане на отчет за изпълнение на плана за 

енергийна ефективност на Община Алфатар за периода 2013-2016 г. за 2013 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно „отчет за изпълнение на Програма за 

овладяване на популацията на безстопанствените кучета в община Алфатар за 

периода 2013 – 2015 година през 2013 г. във връзка с чл. 14, ал. 4 от Наредба за 

притежаване, регистриране и отглеждане на кучета на територията на Община  

Алфатар”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

12. Докладна записка относно „Предоставяне за безвъзмездно управление на 

юридически лица на бюджетна издръжка, част от имот публична общинска 

собственост за осъществяване на читалищна дейност” – с. Чуковец. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

13. Докладна записка относно „Предоставяне за безвъзмездно управление на 

юридически лица на бюджетна издръжка, част от имот публична общинска 

собственост за осъществяване на читалищна дейност” – с. В. Левски. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

14. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно „Доклади на читалищата на 

територията на Община Алфатар съгласно чл. 26„а” т. 4 от Закона за народните 

читалища” (НЧ”Й. ЙОВКОВ – 1894 г.” гр. Алфатар, НЧ”ВЕДРИНА – 1948 г.” гр. 

Алфатар, НЧ”ПРОБУДА – 1910г.” с. Алеково, НЧ”СВЕТЛИНА – 2005 г.” с. 

Бистра, НЧ”РАЗВИТИЕ - 1942 г.” с. Кутловица, НЧ”Г. С. РАКОВСКИ – 1941 г.” 

с. В. Левски, НЧ”УСПЕХ – 1942 г.” с. Цар Асен, НЧ”Н. Й. ВАПЦАРОВ – 1947 г.” 

с. Чуковец. 

Давам думата на г-жа Росица Иванова - председател на ПК „Образование, 

Култура, Културно историческо наследство, Младежки дейности, 

Вероизповедания, Туризъм” да обяви становището на комисията. 

Росица Иванова: Благодаря Ви г-жо председател. Уважаеми колеги, на 

заседанието на ПК всички обстойно разгледахме докладите на читалищата. 

Допълнителни въпроси не възникнаха. Сега ще се обърна към вносителите на 

докладите, ако те имат нещо да допълнят, нещо да кажат, също давам думата и на 

колегите от другите комисии за въпроси, забележки по докладите! Имате думата. 

Никой не изяви желание да вземе думата. Становището на комисия „Образование 

и култура” е: приема докладите на читалищата на територията на Община 

Алфатар и изразходените бюджетни средства през 2013г. 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам предложението за 

решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 от ЗМСМА и във връзка с чл. 26, т. 4 от ЗНЧ, 
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предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 328 
 

1. Приема докладите за осъществените читалищни дейности, в изпълнение на 

Програмата за развитие на читалищната дейност в Община Алфатар за 2013 

година по чл. 26”а”, ал. 4 от ЗНЧ и за изразходваните през 2013 година бюджетни 

средства на: 

 НЧ „Й. Йовков – 1894г.” гр. Алфатар 

 НЧ „Ведрина – 1948г.” гр. Алфатар 

 НЧ „Пробуда – 1910г.” с. Алеково 

 НЧ „Светлина – 2005г.” с. Бистра  

 НЧ „Развитие - 1942г.” с. Кутловица 

 НЧ „Г.С.Раковски – 1941г.” с. В. Левски 

 НЧ „Успех – 1942г.” с. Цар Асен 

 НЧ „Н. Й. Вапцаров – 1947г.”с. Чуковец, 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева отсъства 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно „Приемане на Общинска 

програма за закрила на детето в Община Алфатар за 2014 година”. 

Давам думата на г-жа Янка Господинова – председател на ПК 

„Здравеопазване, Социални дейности, Трудова заетост, Икономика, Околна 

среда, Предложения на гражданите, Етноси” за становище на комисията. 

Янка Господинова: Благодаря г-жо председател. На заседание на ПК 

коментирахме Общинската програма за закрила на детето в Община Алфатар за 

2014 година. Стана ясно, че тази програма е изготвена съвместно с всички 

институции на територията на общината: Дирекция „Социално подпомагане” 

/Отдел „Закрила на детето”/, Директори на учебни и детски заведения в Община 

Алфатар, училищни настоятелства, РУП Силистра – участък Алфатар, Общинска 

администрация – Алфатар, Общо практикуващи лекари, Читалища, Общинска 

организация на БЧК. Разбрахме, че Отдел „Закрила на детето”, Общинска 

администрация – Алфатар и Дирекция „Социално подпомагане” като цяло 

работят много добре. Становището на комисия „Социални дейности” е 

Общинската програма за закрила на детето да бъде приета в този вид. 

Коментирахме, че всъщност всяка една програма има нужда да е финансово 

обезпечена, получихме уверението на кмета на общината, че при нужда ще бъдат 

осигурявани средства, както е правено досега. Така, че в това отношение този 

проблем е решен. Ако някой от колегите от останалите комисии има да добави 

нещо, да зададе въпроси или някой от гостите – моля да заповяда! 
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Нели Маринова – председател на ПК „Бюджет, Финанси, Нормативна 

уредба, Местно самоуправление, Икономическа и инвестиционна политика, 

Приватизация и предприватизиционен контрол”: Становището на комисия 

„Бюджет и финанси” (тъй като кореспондира с финансовото обезпечаване на 

програмата) с направеното уточнение от общинска администрация е да бъде 

приета във вида, в който е предложена на ОбС. 

Росица Иванова - председател на ПК „Образование, Култура, Културно 

историческо наследство, Младежки дейности, Вероизповедания, Туризъм”: 
Становището на комисия „Образование и култура” е с предложение да бъде 

приета програмата за закрила на детето във вида, в който е предложена. 

Златка Питакова: Колеги, зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА и чл. 3 от Правилника за 

прилагане на Закона за закрила на детето, предлагам Общински съвет Алфатар да 

вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 329 
 

1. Приема Общинска програма за закрила на детето в Община Алфатар за 

2014 година. 
 

Колеги, който е съгласен така направеното предложение да стане решение, 

моля да гласува? 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева отсъства 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, следва точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно „Приемане на отчет за 

изпълнението на Програма за опазване на околната среда в Община Алфатар през 

2013 г.” 

Давам думата на г-жа Янка Господинова – председател на ПК 

„Здравеопазване, Социални дейности, Трудова заетост, Икономика, Околна 

среда, Предложения на гражданите, Етноси” за становище на комисията. 

Янка Господинова: Благодаря г-жо председател. Коментирахме на 

заседание на ПК и отчета за изпълнение на Програма за опазване на околната 

среда в Община Алфатар през 2013 г. Имаше въпроси относно загубите, които 

ВИК дава като информация по трасето, че са над 57%. Коментирахме 

изпълнението в тази връзка на част от канализационната мрежа или водосточната, 

г-жа Желева каза тогава , че всъщност са правени ремонти по трасето, но са 

крайно недостатъчни. Може би от това идват и загубите на вода. Имаме проекти 

за изпълнение, предстоящи, където с тяхното изпълнение се очаква загубите на 

вода да намалеят. Що се отнася до сметоизвозване, канализационната мрежа – там 

имаме проект и се правят опити отново да бъде входиран проекта за изграждане 

на пречиствателна станция на територията на Алфатар. От гледна точка на 
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сметоподържането, сметоизвозване виждаме, че и с това се справя общината. От 

гледна точка на изпълнението на събираемостта за издръжката на дейността 

имаме дадени показателите по съответните населените места и от там можем да 

добием представа, че с. Чуковец е на първо място по събираемост на такса смет, 

посочени са и останалите населени места. Във връзка със сметосъбирането и 

сметоизвозването разбрахме, че общинска администрация са предвидили за тази 

година закупуването на контейнери, така, че в населени места, в които няма, ще 

бъдат предоставени такива. Това е за по голямо удобство на населението и 

инвестиция в населените маста. Становището на комисия „Социални дейности” е 

това, което ни е представено като отчет да бъде приет в този си вид. Ако някой 

има въпроси свързани с отчета моля да ги зададе? 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Имам молба към кметовете и 

кметските наместници да правят разяснение на населението какво трябва да се 

изхвърля в контейнерите. Колеги, г-жа Радка Желева пристигна и се включи в 

заседанието. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 от ЗМСМА и чл. 52, ал. 9 от ЗУО, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 330 
 

1. Приема отчет за изпълнението на Програма за опазване на околната среда 

в Община Алфатар през 2013 г. 
 

Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно „Касово изпълнение на 

бюджета при Община Алфатар, област Силистра за 2013 г.” 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК „Бюджет, 

Финанси, Нормативна уредба, Местно самоуправление, Икономическа и 

инвестиционна политика, Приватизация и предприватизиционен контрол”: 
да изкаже становището на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря г-жо председател. Касовото изпълнение на 

бюджета беше коментирано във всички комисии, не само в комисия „Бюджет и 

финанси”. Табличния вид, който имаме на бюджет 2013 г. е след последната 

извършена актуализация през декември 2013 г. Беше коментиран детайлно, 

всички цифри. Имаше поставени въпроси, експерти от общинска администрация 

отговориха. Касовото изпълнение е коментирано и е публично обсъждано във 

всички населени места. Имаше поставени въпроси, които са записани от 

общинска администрация, беше им отговорено. Един от въпросите беше по 

околна среда – за казаните в с. В. Левски, че е по удобно за населението да са 
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контейнери. Предложенията направени в населените места са не толкова за 

касовото изпълнение, а за транспортната схема, легнали полицаи в с. Цар Асен и 

др. Ще се ангажира общинска администрация с изпълнението на тези искания. По 

касовото изпълнение колеги, имате ли въпроси? Становището на комисия 

„Бюджет и финанси” е: Касовото изпълнение на бюджета при Община Алфатар за 

2013 г. да бъде прието в предложения вид. 

Златка Питакова: Колеги, моля и останалите председатели на комисии да 

изразят становищата си! 

Марин Пейчинов – председател на ПК „Общинска собственост, УТ, 

пътна и селищна мрежа, благоустройство”: Становището, но комисия 

„Общинска собственост” докладната относно Касовото изпълнение на бюджета да 

бъде приета във вида, в който е дадена за решение. 

Росица Иванова - председател на ПК „Образование, Култура, Културно 

историческо наследство, Младежки дейности, Вероизповедания, Туризъм”: 
Давам думата на колегите от комисията. 

Живка Великова: Въздържала се. 

Селятин Исмаилов: Приемам Касовото изпълнение. 

Ивелина Миткова: Аз също съм „За”. 

Петър Иванов: И аз съм „За”. 

Росица Иванова: Аз също съм „За”. Становището на комисия „Образование 

и култура” е: приема Касово изпълнение на бюджета при Община Алфатар за 

2013 г. 

Янка Господинова – председател на ПК „Здравеопазване, Социални 

дейности, Трудова заетост, Икономика, Околна среда, Предложения на 

гражданите, Етноси”: Становището на комисия „Социални дейности” е: най-

вероятно колегите приемат Касовото изпълнение на бюджета за 2013 г. след като 

го подкрепят в другите комисии, където са членове. 

Златка Питакова: Колеги, имате ли въпроси? Не. Зачитам предложението за 

решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 във връзка с чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, 

чл. 140 от ЗПФ и чл. 59 от Наредба за условията и реда за съставяне на 

тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, 

приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет на Община Алфатар, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 331 
 

1. Приема уточнения годишен план на бюджета към 31.12.2013 г. по прихода и 

разхода по функции, както следва: 

 По прихода 2 386 938 лв./ разпределен по параграфи съгласно Табл.1 

и Табл. 1а/ 

 По разхода 2 386 938 лв./ разпределен по функции и параграфи 

съгласно Табл.3 и Табл. 3а/ 

2. Приема отчета за касово изпълнение на бюджета за 2013 г. на Община 

Алфатар, както следва: 

 По прихода 2 002 501 лв. /разпределен по параграфи съгласно Табл.1а 

и Табл.2/ 

 По разхода 2 002 501 лв. /разпределен по функции и параграфи 
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съгласно Табл.3 и Табл. 3а / 

3. Приема отчета за изпълнение на сметките за средства от Европейския 

съюз за 2013 г. /съгласно Табл.5/, както следва: 

 По прихода 3 430 456 лв. 

 По разхода 374 429 лв. 

 Салдо на 31.12.2012 г. – 3 056 027 лв. 

4. Приема отчета за капиталовите разходи за 2013 г. в размер на              109 

885  лв. съгласно Приложение №1.  
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова въздържала се 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно „Бюджетна прогноза за 

местните дейности на Община Алфатар за периода 2015 -2017 г.” 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на 

комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви. Бюджетна прогноза за местните дейности на 

Община Алфатар за периода 2015-2017 г. Тя е вече с актуализираните цифри. 

Коментирана е в комисия „Бюджет и финанси”: основанията, базата на която 

трябва да се изработи Бюджетната прогноза. Не са планирани средства, за които 

нямаме очаквани постъпления. На възникналите въпроси беше даден отговор. 

Становището на комисията „Бюджет и финанси” е да бъде одобрена Бюджетната 

прогноза за местните дейности в предложения вид. 

Златка Питакова: Други колеги, желаещи да изкажат мнение? Не. Зачитам 

предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, чл. 83, ал. 2 от Закона за 

публичните финанси и §122 от ПЗР на Закона за публичните финанси, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 332 
 

1. Одобрява бюджетната прогноза за местни дейности на Община Алфатар за 

периода 2015 - 2017 г /Приложение №1/. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова въздържала се 
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Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно „Утвърждаване размера на 

трудовите възнаграждения на кметовете в Община Алфатар”. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” да изкаже становището 

на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви. След многократни коментари около размера 

на трудовите възнаграждения на кметовете в Община Алфатар, вече се появи и 

нормативна възможност това да бъде направено. На вниманието на ОбС Алфатар 

е предложен вариант, който е разгледан в комисията, коментиран е. Имаше 

поставен въпрос за възнагражденията на наместниците – какво се случва с тях, 

беше отговорено, че са адекватно променени и техните заплати. Становището на 

комисията „Бюджет и финанси” е да бъде приета докладната в предложения вид. 

Златка Питакова: Други колеги! 

Селятин Исмаилов: На общинска администрация и служители има ли 

промяна в заплатите? 

Павлина Друмева: Кмета утвърждава индивидуално работните заплати на 

общинска администрация. Да, има промяна. 

Златка Питакова: Колеги, зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 5 от ЗМСМА и §7, т. 4 от ПМС №3/15.01.2014 г. 

за изпълнение на ЗДБРБ за 2014 г. за изменение на Приложение №5 към чл. 2, т. 4 

от ПМС 67/14.04.2010г. за заплатите в бюджетните организации, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 333 
 

І. Определя размер на трудовите възнаграждения на кметовете в Община 

Алфатар, считано от 01.01.2014  г., както следва: 

             Било                    Става 

1. Кмет на община       1100,00 лв.           1320,00 лв. 

2. Кмет на с. Алеково        580,00 лв.            700,00 лв. 

3. Кмет на с. Чуковец                  580,00 лв.     700,00 лв. 

4. Кмет на с. Бистра         580,00 лв.            700,00 лв. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка седма от 
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дневния ред. 

ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно „Годишен доклад за 

наблюдение на изпълнението на общинския план за развитие на Община Алфатар 

за периода 2007-2013 г. през 2013 г.” 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо председател. На заседанието на ПК 

разгледахме годишния доклад. Това, което аз имах като въпрос относно: 

Т. 18. Предоставяне на бизнес услуги за развитие на туризма - 1 бр. 

Общинска администрация отговори, но на мен не ми стана ясно какви и как 

предоставя бизнес услугите за развитие на туризма! Ако може сега да ми 

разясните. 

Иван Енчев: Става въпрос за Братила – за едно разширение. Това е 

единствения ни туристически обект от групата с места за настаняване. Това сме 

имали в предвид и сме го посочили в докладната. 

Марин Пейчинов: А имаше един проект за „Скалните манастири” – вече 

табелите не ги виждам там, те бяха метални и сигурно вече са на вторични 

суровини! 

Стефка Жекова: Това беше по един форум „Истър” 2006 г. Проекта е със 

съвместното участие на общините: Алфатар, Тутракан и Силистра. Бяха изготвени 

тези указателни табели. Но наименованието на проекта се одобряваше от целия 

форум и идеята беше да бъде идентичен за трите общини, които участват в този 

форум. Но там основен организатор беше историческия музей гр. Силистра. 

Йорданка Узунска: Направихме уточнение със земеделската служба и на 

стр. 3: 

Т.52. Създадени масиви от кайсии - 0 дка, лозя -0, етерично маслени и 

лекарствени култури” - 50,700 дка(лавандула). И искам само да добавя 565 дка 

(резене). Тъй като не е отчетен като създаден масив, сега го добавям като такъв, 

след уточнението със земеделската служба. 

Радка Желева: Този масив от лавандула и резенето на алфатарска територия 

ли са създадени или на територията на общината? 

Йорданка Узунска: Като цяло обема като декари е за общината: лавандулата 

е на територията на с. Бистра, а резенето на територията на гр. Алфатар. Като 

масив никога досега не е включван, но той е създаден през този период. Не са 

нови декари, но досега не са цитирани. Това са дългогодишни култури. 

Радка Желева: Аз приемам Годишен доклад и ще гласувам „За”. 

Росица Иванова: И аз приемам доклада с направеното допълнение. 

Марин Пейчинов: Становището на комисия „Общинска собственост...” е 

приема Годишния доклад за наблюдение на изпълнението на общинския план за 

развитие на Община Алфатар за периода 2007-2013 г. през 2013 г.с направеното 

допълнение. 

Златка Питакова: Други колеги. Зачитам предложението за решение с 

направеното допълнение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 от ЗМСМА, във връзка с чл. 91, ал. 4 от ПП 

на Закона за регионално развитие (обн. ДВ бр. 80 от 12 Септември 2008 г., изм. 

ДВ бр. 5 от 2010 г.), предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
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РЕШЕНИЕ № 334 
 

1. Одобрява Годишен доклад за наблюдение на изпълнението през 2013г. на 

Общинския план за развитие на община Алфатар за периода 2007 – 2013 г. с 

направеното допълнение в т.52 -„етерично маслени и лекарствени култури „: -50,7 

дка лавандула и 565 дка резене. 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова въздържала се 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова: Благодаря Ви. 

ТОЧКА ОСМА: Докладна записка относно „Приемане на Отчет за 

състоянието на общинската собственост и за резултатите от нейното управление 

за 2013 година”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: На заседанието на ПК разгледахме и тази докладна. Аз 

лично имах зададен въпрос относно текста на стр. 3: 

„През периода януари 2013 - декември 2013 год. в сферата на общинската 

собственост основно се работеше по съставянето на актове за общинска 

собственост, отдаване под наем и разпореждане с общинските имоти.” 

Вашия отговор беше, че голяма част от имотите общинска собственост не са 

актувани и се актуват само при нужда. На мен ми е чудно каква е причината да не 

бъдат актувани и общината да си знае собствеността, да знае с какво разполага и 

какво може да предостави под наем или да предлага за разпореждане. Защо още 

чака – това на мен не ми е ясно. 

Иван Енчев: За да бъде актуван един имот са необходими средства, колкото 

и малко да са. Издаването на един акт е колективна работа. Информацията, която 

произлиза от един акт е да може тази собственост да се управлява и разпорежда. 

Просто във времето, бавно, работим на ръка, а не на автоматизирана система. 

Марин Пейчинов: Това беше един въпрос поставен от г-жа Живка 

Великова преди време, относно състоянието на регистрите на общинска 

собственост – електронни или хартиени са те и как се управляват и как се 

обработват. Становището на комисия „Общинска собственост...” е :приема 

Отчета за състоянието на общинската собственост и за резултатите от нейното 

управление за 2013 година”. 

Златка Питакова: Колеги, имате ли други въпроси? Зачитам предложението 

за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 66а от Закона за 

общинската собственост и чл. 140 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост на община 
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Алфатар, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 335 
 

1. Приема Отчет за състоянието на общинската собственост и за резултатите 

от нейното управление за 2013 г. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова въздържала се 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, следва точка девета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕВЕТА: Докладна записка относно „Утвърждаване на 

жилищните имоти частна общинска собственост по предназначение”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”. 

Марин Пейчинов: На заседанието на ПК разгледахме тази докладна относно 

Утвърждаване на жилищните имоти частна общинска собственост по 

предназначение. Всички имате докладната. Въпросите ни бяха какво се случва и 

защо трета година двата имота, които се намират в с. Алеково не са съборени – 

защо общината не е предприела никакви мерки за това решение. 

Йорданка Узунска: Сега ще повторя това, което казах на заседанието на ПК: 

има и кмет на населеното място, така, че както кметът на общината е избираем, 

ката и кмета на населеното място е избираем. Редно е той да си огледа 

собствеността, която се намира на територията на неговото селище и да излезе с 

предложения от негова страна, дали ще се събарят или по някакъв начин нещо 

друго ще се прави. Стана ясно, че в двете сгради има настанени семейства, които 

няма къде да живеят. 

Иван Захариев: И двете къщи са за събаряне. Тази, която е на ул. Цани 

Гинчев – под натиск ги карам да си препокрият, да я приведат в състояние 

нормално за живеене. Другата, която е на ул. Георги Чаков 11 – още предния ОбС 

беше взел решение за събаряне, но там живееше едно семейство. Известно време 

никой не живееше, но сега пак се самонастани едно семейство и няма как да ги 

изгониш, защото няма къде да живеят. Адресната му регистрация е на този адрес. 

Трябва да се предприеме нещо, защото е наистина къщата е опасна. Чух, че 

заминават някъде пак и тогава да се предприеме събаряне. 

Златка Питакова:След като нямате предложения и няма къде да се настанят 

в с. Алеково, трябва да си поговорите с г-жа Узунска и да вземете някакво 

решение. 

Йорданка Узунска: Имаше предложение, където има общински жилища, 

семействата да бъдат настанени. Но трябва да се разговаря с тях и ако имат 

желание, да си подадат молба за друг адрес, но дали ще искат.? Тъй като знаете, че 

има комисия за настаняване в общински жилища и процедурата трябва да бъде 
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спазена. 

Марин Пейчинов: Становището на комисия „Общинска собственост...” е 

така предложеното решение да стане решение на днешното заседание. 

Златка Питакова: Колеги, имате ли други въпроси? Зачитам предложението 

за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 42, ал. 2 от ЗОС и чл. 2, ал. 3 

от Наредбата за условията и реда за управление и разпореждане с общински 

жилищни имоти, предлагам Общинския съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 336 
 

1. Утвърждава жилищните имоти, частна общинска собственост по 

предназначение през 2014 год. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка десета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕСЕТА: Докладна записка относно „Приемане на отчет за 

изпълнение на плана за енергийна ефективност на Община Алфатар за периода 

2013-2016 г. за 2013 г.” 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за становище. 

Марин Пейчинов: На заседанието на ПК разгледахме тази докладна във 

връзка с отчета за изпълнение на плана за енергийна ефективност на Община 

Алфатар за периода 2013-2016 г. за 2013 г. При обсъждането възникнаха въпроси: 

1. Неразумното предложение за отчитане на горелките на парните котли в 

мото часове; 

2. Какво се случва с детската градина – има ли някакво развитие със 

становището на втория специалист конструктор? 

Йорданка Узунска: Да, получено е конструктивното становище от другия 

инженер конструктор. Направено е копие на едното, на другото и на протокола от 

проверката на РДНСК, приложени са към проекта, който вече е входиран в 

Министерството на инвестиционното проектиране и чакаме отговор. От 

министерството има становище, че по-бързо ще излязат с решение за одобрените 

проекти. На всички Ви е ясно, че за да се построи нова сграда трябва проект, така 

че парите, които имаме заложени за ремонт ще стигнат само за разходите за 

проектиране. А по нататък какво правим? 

Вчера имаше проверка от Регионалната здравна инспекция във връзка със 

състоянието на сградите на училищата и детските градини и това, което беше 

изразено от тях като становище е, че считат, че сградата е опасна. 

Ана Йосифова: Коментирахме го с г-жа Узунска: има проект и ще чакаме! 
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Златка Питакова: Имаше въпрос за отчитането на горелките на парните 

котли! 

Йорданка Узунска: Там разходът е литри за час, но след коментара, че в 

момента имат котли с устройства, които механично отчитат горивата, ние 

предлагаме да отпадне този текст: 

 Закупуване на устройства за електронно отчитане мото часовете на 

горелките на парните котли; 

Йордан Костадинов: За всеки проект трябва да има енергийното обследване, 

което има шест месечен срок. 

Марин Пейчинов: Становището на комисия „Общинска собственост...” е 

приема отчета за изпълнение на плана за енергийна ефективност на Община 

Алфатар за периода 2013-2016 г. за 2013 г. с направената корекция, като отпада 

текста в т. 4.2: Закупуване на устройства за електронно отчитане мото 

часовете на горелките на парните котли. 

Златка Питакова: Други въпроси, становища? Няма. Зачитам 

предложението за решение с направената корекция в т.4.2: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 от ЗМСМА във връзка с чл. 12 от Закона за 

енергийната ефективност, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 337 
 

1. Приема Отчет за изпълнение на Плана за енергийна ефективност на 

Община Алфатар за 2013-2016 година за 2013 година с направената корекция в 

т.4.2- отпада текста : Закупуване на устройства за електронно отчитане мото 

часовете на горелките на парните котли. 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова въздържала се 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова: Следва точка единадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно „отчет за 

изпълнение на Програма за овладяване на популацията на безстопанствените 

кучета в община Алфатар за периода 2013 – 2015 година през 2013 г. във връзка с 

чл. 14, ал. 4 от Наредба за притежаване, регистриране и отглеждане на кучета на 

територията на Община Алфатар”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря г-жо председател. На заседанието на ПК 

разгледахме тази докладна. Не можем в цялата община да се справим с 

популацията на бездомните кучета. Становището на комисия „Общинска 

собственост...” е приема отчета за изпълнение на Програма за овладяване на 

популацията на безстопанствените кучета в община Алфатар за периода 2013 – 

2015 година през 2013 г. Давам думата на останалите колеги. 
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Йорданка Узунска: На територията на Област Силистра не съществува 

дружество, което да хваща кучетата, съгласно закона за защита на животните – 

едно куче, за да бъде хванато и да му бъдат приложена кастрация или 

обезпаразитяване, трябва да е хванато хуманно. Към този момент не съществува и 

дружество за защита на животните. Приюта в гр. Силистра все още не е изграден. 

Нели Маринова: Контрол към собствениците на кучетата, които излизат 

навън и хапят хората. 

Златка Питакова: Имате ли други въпроси? Няма. Зачитам предложението 

за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл. 14, ал. 4 от Наредба за притежаване, 

регистриране  и отглеждане на кучета на територията на Община Алфатар (приета 

с Решение № 181/26.02.2013г. взето по протокол № 22/2013г. на Общински съвет 

гр.Алфатар), предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 338 
 

1. Приема отчета за изпълнение на Програма за овладяване на популацията 

на безстопанствените кучета за периода 2013 – 2015 година в община Алфатар 

през 2013 г. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 1. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова въздържала се 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка дванадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: Докладна записка относно „Предоставяне за 

безвъзмездно управление на юридически лица на бюджетна издръжка, част от 

имот публична общинска собственост за осъществяване на читалищна дейност” – 

с. Чуковец. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за становище. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо председател. Рутинна докладна. 

Постъпило е искане от г-н Бюрхан Акиф – председател на НЧ „Н. Й. ВАПЦАРОВ 

– 1947 г.” с. Чуковец. Становището на комисия „Общинска собственост...” е така 

предложеното решение да стане решение на днешното заседание. Давам думата 

на останалите колеги. 

Нели Маринова: Налага го изтекъл договор. Становището на комисия 

„Бюджет и финанси” е да бъде приема докладната в този вид. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и чл. 12, ал. 2, ал. 3 от ЗОС и във 

връзка с чл. 15 от НРПУРИВОС приета от ОбС Алфатар, предлагам Общински 

съвет Алфатар да вземе следното: 
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РЕШЕНИЕ № 339 
 

1. Предоставя, безвъзмездно за управление на Сдружение с нестопанска цел 

НАРОДНО ЧИТАЛИЩЕ „Н. Й. ВАПЦАРОВ – 1947г. ”, регистрирано в 

Силистренски окръжен съд с Решение №61 от 13.06.2013г., част от имот публична 

общинска собственост: 179 кв.м. част от комбинирана сграда, намираща се 

с.Чуковец, общ. Алфатар, ул.”Първа” № 5а, (кв.20, парцел ІVобщ.), АОС (п) 

№2/20.11.1997г. 

2. Предоставя за безвъзмездно управление имота за срок от 10 (десет) години 

с предназначение за осъществяване на читалищна дейност. 

3. Възлага на Кмета на община Алфатар да издаде заповед, сключи договор и 

предаде имота. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка тринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно „Предоставяне за 

безвъзмездно управление на юридически лица на бюджетна издръжка, част от 

имот публична общинска собственост за осъществяване на читалищна дейност” – 

с. В. Левски. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за становище. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. Идентична на предната 

докладна. Постъпило е искане от г-н Нейко Нейков – председател на НЧ „Г. С. 

Раковски – 1941 г. с. В. Левски. Становището на комисията „Общинска 

собственост” е така предложеното решение да стане решение на днешното 

заседание. 

Златка Питакова: Други колеги. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и чл. 12, ал. 2, ал. 3 от ЗОС и във 

връзка с чл. 15 от НРПУРИВОС приета от ОбС Алфатар, предлагам Общински 

съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 340 
 

1. Предоставя, безвъзмездно за управление на Сдружение с нестопанска цел 

НАРОДНО ЧИТАЛИЩЕ „Г. С. Раковски – 1941г. ”, регистрирано в Силистренски 

окръжен съд с Решение №28 от 08.05.2009г. и Решение №93 от 07.06.2010г., част 

от имот публична общинска собственост: стая със ЗП от 16 кв.м., част от масивна 

едноетажна сграда, намираща се с. Васил Левски, общ. Алфатар, ул.„Втора” №2, 

(кв.8, парцел VІІІ.), АОС (п) №12/03.04.2000г. 

2. Предоставя за безвъзмездно управление имота за срок от 10 (десет) години 

с предназначение за осъществяване на читалищна дейност. 
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3. Възлага на Кмета на община Алфатар да издаде заповед, сключи договор и 

предаде имота. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка четиринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Колеги имате ли въпроси, предложения?. 

Нели Маринова: Аз имам въпрос, който многократно задавам: какво се 

случва с „Алфаток” и визията за мерите и пасищата? 

Йорданка Узунска: За „Алфаток” предния път Ви дадох отговор, че има 

изпратено писмо, чакаме тримесечния срок да изтече. Там се пристъпва по друг 

начин - за разваляне на самото съдружие. Относно пасищата: в момента тече 

стартиралата процедура за ползването на пасищата, всички кметове са 

ангажирани по населени места. Има определен срок, в който всички документи 

трябва да са представени и след този срок ще има комисия за разпореждане с 

пасищата. На този етап ние не можем да кажем какво става. 

Златка Питакова: Искам да Ви уведомя, че има подадена жалба от 

Константин Тодоров Ангелов в ОбС. Разговарях с г-жа Узунска, която каза, че 

има комисия за оглед, незнам докъде стигна. Господин Ангелов има договор с 

Община Алфатар за ползване на място в кв. Попово под наем – съгласно договора 

за наем плаща 157,00 лева. Също така плаща такса смет, за която няма клауза в 

договора. Това, което аз лично съм изчела е, че няма право да плаща такса смет, 

тъй като в договора му няма заложена такава. 

Иван Енчев: Предмет на договора е 13 дка в регулация в урбанизирана 

територия. Той не е общ договор, там пише – предмет на договора, договорът е с 

конкретна цел. Имате на Наредба за определяне размера на местните данъци и 

Наредба за определяне и администриране на местните такси на територията на 

Община Алфатар. 

Златка Питакова: Ще чакаме протокола от общинска администрация. 

Благодаря Ви колеги! 
 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри редовното заседание на ОбС в 15.40 часа. 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


